
Information från Styrelsemöte september 2010-09-19, samt övrig information. 
 
1. Projekt gårdshuset går trögt mest tack vare eller snarare p.g.a. SBC. Men nu har kontakt 
tagits med Ångpanneföreningen som byggkonsult och även tidigare anlitade Betege bygg och 
garant skall kontaktas. Vi hoppas fortfarande att få igång detta under hösten. 
 
2. Icke uthämtade nycklar efter dörrbytet kommer att förvaras i kassaskåp hos ordförande till 
alla har haft möjlighet att hämta ut dessa. 
 
3. Namnskyltar levereras under vecka 38. 
 
4. Vad gäller brevlådor och tidningsfickor måste vi på något sätt lösa problemet med 
gratistidningar som nu fyller våra postfack. 
 
5. Nyinflyttade Hallqvist är godkända som medlemmar. 
 
6. Ny portkod kommer att införs under hösten med förvarning i god tid. 
 
7. Hissen har strejkat till och från och offert kommer att tas in för utbyte av maskineri med 
minimal förändring av hisskorg och grindar. 
 
8. Självfallet så är vi väl alla överens om att balkongfester eller balkong som rökruta inte är 
lämpligt när det innebär att underboende bombarderas av fimpar och snus. 
 
Hälsningar 
Styrelsen, Bf Stjernfallet 


